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Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2018. október 19-ei, rendkívüli, 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, Molnár István és 

Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak:  Dr. Mátics István és Szabó Mihály bizottsági tagok 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 8 óra 30 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontot tárgyalják.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról! 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

63/2018. (X.19.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2018. 

október 19-ei, rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontot tárgyalja: 

1. A 2019/2020. évi általános iskolai körzethatárok véleményezése 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A 2019/2020. évi általános iskolai körzethatárok véleményezése 

 

Orbán Ferenc bizottsági tag jelezte, a bizottsági ülés megkezdése előtt az Oroszlányi József Attila 

Általános Iskola vezetőjével egyeztetett és felvetődött az a probléma, hogy minden út, vagy újonnan 

elnevezett, átnevezett út szerepel-e ezen a listán? 

 

Székely Antal elnök elmondta, a tavalyi döntésük óta új út nem keletkezett. 
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Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens hozzátette, az új elnevezések tavaly át lettek vezetve. 

 

Tóth Gábor intézményvezető elmondta, a Nótárius köz és a Fortuna utca szerepelt a tavalyi listában, az 

ideiben nem találta. A Káposztás dűlő és a Homoki dűlő elnevezés helyett új nevek vannak? 

 

Székely Antal elnök jelezte, ahol korábban helyrajzi szám alapján volt postacím, azt most már a törvény 

értelmében nem lehet használni. Ezért a helyrajzi számos utakat is el kellett nevezni utcáknak. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, a Tóth Gábor által felvetett utcaneveknek utánanéz. 

 

Tóth Gábor intézményvezető jelezte továbbá, a tavalyi listában szerepelt Hosszú Homoki dűlő, ezt sem 

találta a mostani listában. 

 

Székely Antal elnök elmondta, valószínűleg adminisztrációs hiba miatt maradt ki, de minden 

változatlan. 

 

8 óra 32 perckor Dr. Mátics István bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő. 

 

Jugovics József bizottsági tag kérdése az volt az intézményvezetőkhöz, hogy teljes egyetértésben 

alakult ki a körzetelosztás? 

 

Tóth Gábor intézményvezető elmondta, korábban a körzetelosztásnak az volt a menete, hogy az 

önkormányzat megnézte, melyik körzetből hány gyerek lesz tanköteles és aszerint döntött a 

körzethatárokról, hogy a két iskolánál a halmozottan hátrányos és az osztályok számának megfelelő 

gyerekszám benne legyen. Most van egy mérnöki felosztása a városnak. Aztán, hogy ebből melyik 

iskolának a körzetébe hány elsős lesz, azt nem tudják megítélni. Nincs figyelembe véve a leendő 

elsősöknek sem a létszáma, sem a hátrányos helyzete. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens hozzátette, a Kormányhivatal Oktatási Főosztálya bekéri a 

szociális osztálytól a halmozottan hátrányos helyzetű és a hátrányos helyzetű gyermekek számát és 

arányosítva adja meg a körzetet. Az önkormányzat jelezni tudja, ha változás van, vagy probléma. 

Példaként említette, hogy a tavalyi évben jelzésük alapján az Ürgehegy Kecskédhez került. 

 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak arról, hogy ne 

változzanak a körzethatárok és így jelentsék be a Kormányhivatalnak. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

64/2018. (X.19.) MOSB határozata 

a 2019/2020. évi általános iskolai körzetek véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja „A 2019/2020. évi általános iskolai körzetek véleményezése ” tárgyú előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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Tóth Gábor intézményvezető tájékoztatta a bizottságot, hogy az intézmény fejlesztése (az új projekt, 

amiről tavaly döntött a képviselő-testület, hogy támogatja) elérkezett abba a szakaszba, hogy látták az 

első építészeti terveket. Tudomása szerint 1 hónapon belül az önkormányzati képviselőknek is lesz 

rálátásuk. A héten volt a polgármester úr tájékoztatása.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 8 óra 37 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


